

8 Days 天 7 Nights 晚



TOUR CODE : MH 8PVG



Shanghai . JiaXing Hangzhou . Dongyang . Hengdian
Yiwu . Suzhou . Nanjing . Wuxi
上海 . 嘉兴 . 杭州 . 东阳 . 横店 . 义乌 . 苏州 . 南京 . 无锡

- * 品至尊美食：金钱豹自助大餐
- * 游览东方好莱坞：横店
- * 登环球金融中心，含悬空长廊；乘磁悬浮列车
- * 畅游“东方罗浮宫”灵山梵宫；观九龙灌浴、饮八功德水、摸佛手、求福寿
- * 游览杭州京杭大运河（入世界文化遗产名录）
- * 参观义乌国际商贸城

Day 01	Kuala Lumpur ~ Shanghai ~ Feijing Town ~ Jiaxing	(D)	第一天	吉隆坡 ~ 上海 ~ 枫泾古镇 ~ 嘉兴	(晚餐)
Day 02	Jiaxing ~ Hangzhou	(B / L / D)	第二天	嘉兴 ~ 杭州	(早 / 午 / 晚餐)
Day 03	Hangzhou ~ Dongyang ~ Hengdian ~ Yiwu	(B / L / D)	第三天	杭州 ~ 东阳 ~ 横店 ~ 义乌	(早 / 午 / 晚餐)
Day 04	Yiwu ~ Suzhou	(B / L / D)	第四天	义乌 ~ 苏州	(早 / 午 / 晚餐)
Day 05	Suzhou ~ Nanjing	(B / L / D)	第五天	苏州 ~ 南京	(早 / 午 / 晚餐)
Day 06	Nanjing ~ Wuxi	(B / L / D)	第六天	南京 ~ 无锡	(早 / 午 / 晚餐)
Day 07	Wuxi ~ Shanghai	(B / L / D)	第七天	无锡 ~ 上海	(早 / 午 / 晚餐)
Day 08	Shanghai ~ Kuala Lumpur	(B / L)	第八天	上海 ~ 吉隆坡	(早 / 午餐)

Place of Visit 景点



Shanghai 上海 : experience Maglev Train 乘坐磁悬浮列车, Shanghai World Financial Center 环球金融中心
Xintiandi 新天地, cruise on Fengjing Town 船游枫泾古镇, Shanghai Bund 外滩, ChengHuangMiao 城隍庙商业区
PiXiu Gallery 貔貅展览馆, LeJia Traditional Health Shop 乐家老铺养生堂

Jiaxing 嘉兴 : Yuehe Street 月河古街, cruise on South lake 船游嘉兴南湖 (Huxin Islands 湖心岛, Yanyu Lou 烟雨楼)

Hangzhou 杭州 : Walking in West Lake 漫步西湖, Dragon Well Tea Farm 龙井茶园, view Leifeng Pagoda at Long Bridge Garden 长桥公园观雷峰塔, Boat Tour Hangzhou Canal 船游京杭大运河杭州段

Dongyang 东阳 : Woodcarvings City 东阳木雕商贸城

Hengdian 横店 : Hengdian World Studios 横店影视城 (Emperor Qin Palace 秦皇宫, Dreaming Taichi Show 梦幻太极秀, Rainfall & Mountain Torrents 暴雨山洪)

Yiwu 义乌 : International Trade City 国际商贸城

Suzhou 苏州 : Mudu scenic area 木渎园林 (Yan garden 严家花园, Hong Yin Shan Fang 虹饮山房), Silk Factory 丝绸工厂, Jinji Lake 金鸡湖风景区, Yuanrong Times Square LED Screen 圆融时代广场天幕, view SSCAC - "Suzhou Bird Nest" 外观 "苏州鸟巢, Hanshan Temple 寒山寺

Nanjing 南京 : Dr Sun Yat-Sen Mausoleum 中山陵 (Exclude buggy 不含电瓶车), Yangtze River Bridge 长江大桥, Jed Gallery 古典玉器, view The Nanjing circumvallation 车游明城墙

Wuxi 无锡 : Li Lake 蠡湖公园, Zisha Teapot Museum 紫砂壶博物馆, Pearl Gallery 珍珠馆, LingShan Giant Buddha 灵山大佛 (include buggy 含电瓶车) < view Fangong 外观梵宫, 观瞻九龙灌浴, 接饮八功德水 > .

Hotel 酒店



Hangzhou 杭州 : Relax Hotel / SML, 石塘瑞莱克斯大酒店 / 同级

Jiaxing 嘉兴 : Jiaxing Sunshine Hotel / SML, 嘉兴阳光大酒店 / 同级

Yiwu 义乌 : Jiahua Business Hotel / SML, 嘉华商务酒店 / 同级

Suzhou 苏州 : Nanya Hotel / SML, 南亚宾馆 / 同级

Nanjing 南京 : Nanjing Rsum Hotel / SML, 南京弘阳酒店 / 同级

Wuxi 无锡 : Wisdom Hotel / SML, 感知时代商务酒店 / 同级

Shanghai 上海 : Friend Hotel / SML, 法莱德酒店 / 同级

Special Flavor 风味

Golden Jaguar Buffet 金钱豹自助大餐, Hot Pot Flavor 小天鹅火锅, DongPo Pork 杭州东坡肉, Beggar's Chicken 叫花鸡, Salted Duck 南京盐水鸭, Wuxi Pork Ribs 无锡排骨
Wuxi Qianlong Banquet 无锡乾隆宴, Squirrel Mandarin Fish 松鼠鱼风味

Optional Tour 自费项目

RMB 300/person 人民币 300/人 :
Cruise ride in Huangpu River 船游黄浦江, Nanjing Road 南京路, Lakeside Top Brand Street 湖滨名品街, Southern Song Imperial Street 南宋御街, Suzhou Guanqian Street 苏州观前街, Nanjing Confusion Temple Shopping Area 南京夫子庙, Wuxi Wanda Plaza 无锡万达广场 .

Tour Fare 团费 :

Departure 出发日期 :

- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide . 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游 .
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees, Local Tour Guide & Driver Tipping . 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费 .

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *


8天7晚 上海. 嘉兴. 杭州. 东阳. 横店. 义乌. 苏州. 南京. 无锡

第一天 吉隆坡  ~上海~  枫泾古镇~嘉兴 (晚餐) 住: 阳光酒店 / 同级

请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合, 并由公司专职人员协助办理登机手续后, 乘坐班机飞往有“东方巴黎”、“东方不夜城”之称的上海市。抵达上海后, 驱车前往游览上海现存规模较大保存完好的水乡古镇—**枫泾古镇**, 亦为新沪上八景之一, 素有吴越名镇之称。继续前往鱼米之乡—**嘉兴**, 游览京杭古运河畔的黄金水岸—**月河历史街区**集娱乐、购物、休闲、餐饮、旅游为一体。

第二天  嘉兴~杭州 (早/午/晚餐) 住: 杭州石塘瑞莱克斯酒店 / 同级

早餐后, 前往与南京玄武湖和杭州西湖并称为江南三大名湖之一的**嘉兴南湖**, 乘搭**游船**。游南湖不可不坐船, 因为最精华的湖心岛、烟雨楼只能坐船抵达。湖心岛位于南湖中心。明嘉靖二十七年(公元 1548 年)嘉兴知府赵瀛组织疏浚城河, 将淤泥垒土成岛。烟雨楼始建于五代, 从唐代起其以轻烟拂渚、微风欲来的朦胧景色闻名, 湖上画舫云集, 歌舞不绝, 堪称江南盛景。乾隆、孙中山及众多文人雅士多次上岛游览。前往杭州, 漫步**西湖**, 观西湖美景、游览梁山伯和祝英台十八相送的地方**长桥公园**, 西湖三大情人桥之一, 布局精巧, 意境深邃, 有杭州“市花公园”之称。一边听着梁山伯和祝英台的美丽爱情故事, 一边可以远眺雷峰塔, 听听白娘子和许仙的动人传说。接着前往龙井之乡梅家坞, 品尝清香醉人的**龙井茶**。之后前往**杭州京杭大运河**—2014 年 6 月 22 日, 第 38 届世界遗产大会宣布, 中国大运河项目成功入选世界文化遗产名录, 成为中国第 46 个世界遗产项目, 再续运河广场。

第三天  杭州~东阳~横店~义乌 (早/午/晚餐) 住: 嘉华商务酒店 / 同级

早上前往义乌 [车程约 2½ 小时], 参观**义乌国际商贸城**, 是中国最大的商贸城之一, 有三万余个商位, 经营饰品、箱包、五金、电器、钟表等 43 个行业的商品, 物美价廉, 品种齐全。驱车前往东阳 [车程约 ¾ 小时] 参观**木雕商贸城**。续往**横店影视城** [车程约 ¾ 小时]; 是中国四大影视基地之一, 是目前中国规模最大的影视城。抵达后游览**秦王宫**; 是横店影视城为配合电影导演陈凯歌完成世纪之作《荆轲刺秦王》而搭建的王宫宝殿。同时也是巨片《英雄》、《无极》、《满城尽是黄金甲》、《木乃伊 3》等 100 余部电视电影大片的拍摄地。之后前往梦幻谷, 在那里可亲身历全国首个生态灾难体验**梦幻太极秀**, **暴雨山洪**, 感受 400 吨洪水瞬间袭来的震撼。返回义乌入住酒店。

第四天  义乌~苏州 (早/午/晚餐) 住: 南亚酒店 / 同级

早餐后, 乘车往苏州 [车程约 5 小时]。抵达后, 游览与苏州城同龄的**木渎园林**, 迄今已有 2500 多年历史。相传春秋末年, 吴王夫差为取悦美女西施, 在灵岩山顶建馆娃宫, 堵塞了山下的河流港渚, 木渎由此得名。**严家花园**—严家花园是乾隆的老师、中国最长寿的诗人沈德潜故居, 园中布局疏密曲折, 高下得宜, 局部处理精巧雅致, 幽深婉约, 显示了营造者独具匠心的造园艺术, 为苏州当地园林之“翘楚”。**虹饮山房**—是乾隆皇帝每次下江南游木渎的时候, 必到之处, 在这里游园、看戏、品茗、吟诗, 因此, **虹饮山房**在当地又被称为乾隆皇帝的“民间行宫”。虹饮山房现存许多与乾隆相关的遗迹遗物。接着游览苏州**圆融时代广场**, 参观拥有 500 米长, 32 米宽, 目前世界上最大的**天幕**。游览**金鸡湖景区**: 传说有金鸡落于湖中船上而得名。外观被称为“**苏州鸟巢**”的苏州科技文化艺术中心。因与北京鸟巢是同样的设计师, 所以被誉为北京鸟巢的“孪生兄弟”, 该中心集剧院、影院、演艺餐厅、商业中心等多功能于一身, 是苏州市规模最大的综合性文化场馆。

第五天  苏州~南京 (早/午/晚餐) 住: 弘阳酒店 / 同级


早上游览历史上中国十大名寺之一**寒山寺**, 始建于南朝萧梁代天监年间(公元 502~519 年), 初名“妙利普明塔院”。寒山寺占地面积约 1.3 万平方米, 建筑面积三千四百余平方米。随后参观**丝绸工厂**和欣赏丝绸时装表演。前往江苏省省会, 有六朝古都之称的南京 [车程约 3½ 小时]。抵达后参观全长六千多米的**长江大桥**和车游**明城墙**。长江上第一座完全由中国设计、建造及采用国产材料的双层式铁路、公路两用桥, 因而在中国桥梁史上具有重要意义。

第六天  南京~无锡 (早/午/晚餐) 住: 感知时代商务酒店 / 同级

早餐后, 前往**中山陵**(不含电瓶车), 是中华民国国父、中国民主革命的先行者孙中山的陵墓。中山陵坐北朝南, 其中祭堂为仿宫殿式的建筑, 建有三道拱门, 门楣上刻有“民族、民权、民生”横额。祭堂内放置孙中山先生大理石坐像, 壁上刻有孙中山先生手书《建国大纲》全文。随后参观**古典玉器**。之后驱车前往有鱼米之乡、小上海之美称的无锡 [车程约 3 小时]。随后游览**灵山大佛风景区**(含电瓶车)。大佛南面太湖, 背倚灵山, 左挽青龙(山), 右牵白虎(山), 地灵形胜, 风水佳绝, 为难得之佛国宝地。在景区内, 你将有机会欣赏到**九龙灌浴表演**、**饮用八功德水**、**摸佛手**、**求福寿**。继续参观“东方罗浮宫”梵宫。**外观梵宫**里最特别的是让人叹为观止天象图; 由琉璃、黄金、翡翠、猫眼等珍贵珠宝融合而成的佛教传世之作—华藏世界, 及 28 层莲花瓣灯环抱组成的穹顶圣坛。

第七天  无锡~上海 (早/午/晚餐) 住: 法莱德酒店 / 同级



早餐后, 在**蠡湖公园**拍照留念。接着参观**珍珠展览馆**和**紫砂壶博物馆**。随后驱车返回上海 [车程约 2 小时]。抵达后, 游览**新天地**。前往**貔貅展览馆**。之后登上世界最高观光厅—**环球金融中心 100 层**, 此塔高 474 米。举目远眺, 全外滩的美景尽收眼底。此外, 还可在悬空长廊体验空漫步的美妙意境, 看黄浦江水在脚下流淌, 东方明珠塔及浦东陆家嘴的全貌。


第八天  上海~吉隆坡 (早/午餐)


早餐后, 游览被誉为“万国建筑博览群”的**外滩**。之后前往参观**乐家老铺养生堂**。游览**城隍庙商业区**。城隍庙为一群仿明清建筑风格的建筑, 是具有民族传统的现代化大型旅游购物中心; 各种小吃餐厅, 以小笼包、梨膏糖、五香豆等食品最为出名。午餐后, 搭乘最高运行速度可达每小时 431 公里的**磁悬浮列车**前往机场, 体验急速的感觉。抵达机场后, 搭机返回温馨的家, 结束难忘江南八日之旅。





8D7N Shanghai . JiaXing . Hangzhou . Dongyang . Hengdian . Yiwu . Suzhou . Nanjing . Wuxi


DAY 1  **KUALA LUMPUR** ~ SHANGHAI ~  **FENGJING TOWN~JIAXING (D)** **Hotel : Sun Shine Hotel / SML**
 Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Shanghai .After arriving in Shanghai ,transfer to Fengjing Ancient town which is a typical water town, being one of the eight new views of Shanghai. It is the best-preserved and the largest ancient water town in Shanghai. Next ,continue journey to Jiaxing Yuehe street which is known as entertainment, shopping , leisure, catering, and tourism as a whole .


DAY 2  **JIAXING~HANGZHOU** (B/L/D) **Hotel : Hangzhou Shitang Relax Hotel / SML**
 After breakfast, proceed to South lake which is only arrived by boat. Located in the center of Nanhu lake. Yanyu Lou founded in the Five Dynasties, from the Tang Dynasty from the smoke blowing Zhu, the breeze is brewing hazy scenery famous, Lake boats gathered, song and dance in the incessant, called Jiangnan spectacular. Qian Long, Sun Zhongshan and other literati tour on the island for many times. Walking in West Lake, a well known street for bars, art galleries and entertainment . Long Bridge Garden; is one of the lover bridge in Hangzhou, according to the folk story, Liang Shanbo and Zhu Yingtai was send each other back for 18 times at this bridge. You also can view Leifeng Pagoda inside the garden. Next, go to Dragon Well Tea Farm. The Dragon Well Tea with a history over 1200 years is the top of the Ten Renowned Teas in China. After that to Hangzhou Canal- June 22, 2014, the 38th session of the World Heritage Committee announced that China Grand Canal project was selected as the World Heritage List, becoming China's first 46 World Heritage Project .


DAY 3  **HANGZHOU ~ DONGYANG ~ HENGDIAN ~ YIWU** (B/L/D) **Hotel : Jiahua Business Hotel / SML**
 In the morning, transfer to Yiwu [about 2½ hours], visit Yiwu International Trade City, the largest trade city in China with more than 30000 booths inside. Here lays a good assortment of goods which is filling at the price.Then proceed to Dongyang [about 2½ hours], visit the Woodcarvings City . Continue journey to Hengdian World Studio. It is the largest studio in China; a popular film & TV production base. Visit to Emperor Qin Palace. Many blockbuster film and drama were shot here including some popular films, such as "The Emperor and the Assassin", "Hero", "The Promise", "Mummy 3", "Curse of the Golden Flower", "HanWu the Graet" and so on. Then, visit to Dream Valley, is a theme park specializes in evening entertainment. You will experience a special effect show call Rainfall & Mountain Torrents and Dreaming of Taiji inside.

DAY 4  **YIWU ~ SUZHOU** (B/L/D) **Hotel : Nanya Hotel / SML**
 After breakfast, transfer to Suzhou. [about 5 hours]. Visit the Mudu scenic area, located in the southwest of Suzhou City, Mudu Town Scenic Area is a National 4A scenic area with gardens, mountains and rocks. Mudu town is a famous cultural town in China's history. With numerous gardens built in the Ming and Qing dynasties, Mudu is famous for its gardens. , Hongyinshanfang Garden. This was the private landscape garden of a scholar named Xu Shiyuan who lived during the Qing Dynasty,combines the characteristics of a delicate southern landscape and a grand northern royal garden. In the eastern part of Xiaoyin Garden, old trees, remarkable rocks and bamboo show people a charming but peaceful natural scenery. . Continue journey to Yuanrong Times Square. You can see the largest LED Screen in the world at there. This screen is 500M long and 32M wide. Visit to Jinji Lake. Then, view the "Bird Nest of Suzhou" - Suzhou Science & Culture Art Centre (SSCAC), it is known as twin brother of "Bird Nest" in Beijing because is same designer who design the building .

DAY 5  **SUZHOU ~ NANJING** (B/L/D) **Hotel : Nanjing Rsun Hotel / SML**
 Morning tour in the history of China's top ten temples of Hanshan Temple, founded in southernXiaoling generation day prison years (AD 502 ~519 years) , at the begining of the name 'Miao Li Puming Tayuan' . Hanshan Temple covers an area of about 13000 square meters , contruction area of Sanqiansibaiyu square meters .Then visit the silk factory and admire the silk fashion show .To the capital of Jiangsu Province , is the ancient capital of the Six Dynasties called Nanjing (about 3 ½ hours) integrant drive . Upon arrival , visit to a total length of more than 6000metres of Yangtze River Bridge & view The Nanjing Circumvallation , on the Yangtze River Bridge , the first completely by Chinese design , construction and using domestic materials of double type railway and highway dual-purpose bridge and in the history of the chinese bridge has important significance

DAY 6  **NANJING ~ WUXI** (B/L/D) **Hotel : Wisdom Hotel/ SML**
 After breakfast, visit to the tomb of the great forerunner of democratic revolution of China, Dr Sun Yat-sen Mausoleum (exclude buggy). There is a granite reposing statue of Dr. Sun in the Sacrifice Hall. The statue is vivid and looks alive; Dr Sun was dressed in a long robe and a mandarin jacket and sat there quietly. On the granite wall carved with his posthumous work - The article of The Fundamentals of National Reconstruction. Continue visit to Jed Gallery. Continue journey to Wuxi [about 3 hours] and visit to Lingshan Giant Buddha (include buggy). With Lingshan at its backdrop, the statue rises 88 meters to become the highest bronze Sakyamuni standing Buddha outdoor. It was built in the end of 1996 and is one of the largest Buddha statues in China. Enjoy a special fountain show call "JiuLongGuanYu" inside the scenic area. Continue visit to view Fangong Palace. This palace is built for Second World Buddhist Forum and is full of artwork and treasure.

DAY 7  **WUXI ~ SHANGHAI** (B/L/D) **Hotel : Friend Hotel / SML**
 After breakfast, take pictures in Lihu park. Then visit Pearl Gallery and Zisha Teapot Museum. Then drove back to Shanghai. [about 2 hours]. Upon arrival, visit the new world. To dance exhibition hall. After climbing to the top of the world's highest sightseeing hall - Global Financial Center 100, the tower 474 meters high. Look into the distance, all the beautiful panoramic view of the Bund. In addition, in vacant corridor experience walking in the cloud space beauty of artistic conception, see the Huangpu River flowing at the foot, the Oriental Pearl Tower and Pudong Lujiazui picture.

DAY 8 **SHANGHAI**  **~ KUALA LUMPUR** (B/L)
 After breakfast visit The Bund. Next visit LeJia Traditional Health Shop. Then visit to ChengHuangMiao Shopping District, is a large number of rebuilt Ming and Qing dynasty-style buildings. It is known as "Kingdom of Shanghai Arts & Crafts and small Articles", is a good site for specialty Chinese goods ranging from antiques, jewelry to silk threads and so on. After lunch, proceed to Pudong International Airport by Maglev Train for you flight back to Kuala Lumpur. This line is 30 kilometers long and only take 7½ minutes to station, maximum speed can reach 431KM/H.